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Onderwerp Inspreken over thema’s raadsronde
Datum 22-03-2016
Soort bijeenkomst Stadsronde
Reden van aanbieding Informatie
Onderwerp Gelegenheid voor burgers om in te spreken op een onderwerp geagendeerd 

in de Raadsronde. De wet bestuursrecht en inspraakverordening maken het 
mogelijk dat burgers over veel onderwerpen waarover de raad een beslissing 
gaat nemen nog kunnen ‘inspreken’. Dat zijn onderwerpen die in de 
Raadsronde staan geagendeerd.

Bijbehorende 
documenten

De bijdragen die digitaal ontvangen zijn, zijn geplaatst in de stadsronde 
inspreken en de raadsronde Woningprogrammering.

Voorzitter Mevr. Nuyts
Secretaris Mevr. Goossens
Locatie Rode Kamer
Tijdstip 17:00 uur
Fractiewoordvoerders De dames Martens (SP), Van de Wouw (VVD), Meese (PVM).

De heren Jongen (D66), Gunther (GroenLinks), Schoffeleers (D66), Van Lune 
(PvdA), Beckers (CDA), Severijns (VVD), Erckens (SPM), Smeets (PVM), Janssen 
(CDA), Frambach (CDA), Brüll (CDA), Krabbendam (GroenLinks).

Portefeuillehouder Wethouder Van Grootheest (waargenomen door wethouder Aarts) en 
burgemeeste Penn – te Strake 

Samenvatting en 
afspraken

Het onderwerp waarover wordt ingesproken is Woonprogrammering 
Maastricht. 

Als eerste de bijdrage van dhr. Bons over overlast in Belfort. De heer Bons 
geeft aan te spreken namens een brede delegatie. Zijn bijdrage is 
gepubliceerd op internet. Meneer Bons geeft aan moe gestreden te zijn tegen 
de overlast van onder andere geluid en vuil veroorzaakt door studenten. Hij 
klopt tevergeefs aan bij politie en gemeente en vermoedt dat er geen 
middelen zijn om de overlast tegen te gaan. 

Meneer Pepels uit Malberg is de tweede inspreker. De kern van zijn betoog is 
dat het college niet goed communiceert en in strijd handelt met de plannen. 
De heer Pepels is van mening dat er teveel woningsplitsingen zijn. Hij heeft 
ook nog een vraag aan de raad, namelijk om het idee van de poorten van 
Maastricht af te wijzen. Naar zijn mening zijn de grondgebonden levensloop 
bestendigde woningen, die klimaatneutraal, zijn beter. 

Dan volgt de presentatie van dhr. Mooren, Brusselsepoort Oost. Meneer 
Mooren spreekt namens Buurtbalans. Hij pleit voor een leefbaarheidstoets, 
een kamer quotum per straat en handhaving. Meneer Mooren verzoekt de 
raad nee te zeggen tegen het voorstel over Woonprogrammering. 



Dhr.  Meys van buurtraad Limmel verzorgt ook een presentatie. Dhr. Meys 
geeft aan dat het aantal woningsplitsingen fors is en kan toenemen door het 
nieuwe beleid. Dhr. Meys pleit voor het stimuleren van een campus en vraagt 
aan de raad om een stop in te stellen op de vestiging van nieuwe huurpanden. 
Ook pleit dhr. Meys voor spreiding van studenten in de stad en het oppakken 
van de handhavingstaak. 
Samengevat vraagt de heer Meys aan raadsleden om keuzes te maken ten 
aanzien van woningsplitsing. 

De voorzitter meldt dat op 19 april om 19.15 uur de stadsronde Nieuw beleid 
woningsplitsing en woningomzetting is. Op aangeven van de voorzitter geven 
een aantal belanghebbenden hun e-mailadres door, zodat zij uitgenodigd 
kunnen worden voor de stadsronde Woningsplitsing. 

Toezeggingen Wethouder Aarts geeft aan naar de situatie van een van de aanwezigen, 
namelijk dhr. Bons, te willen kijken. Hij laat daarvoor contact opnemen met 
hem.

Advies aan het presidium n.v.t.


